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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kíváno k

_intézni az emberi erőforrás miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium irányítójához

„Meddig akadályozhatja gyakorlatilag betarthatatlan, bürokratikus követelménye k

támasztásával a hódmezővásárhelyi tankerület vezetője a Határtalanul!

osztálykirándulások zavartalan lebonyolítását? „

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A hétvégén kaptam megkeresést azzal kapcsolatban, hogy a Balázs József álta l

vezetett hódmezővásárhelyi tankerület iskolái rendre bürokratikus akadályokba ütköznek a

Határtalanul! osztálykirándulások lebonyolítása kapcsán . Információim szerint e tankerüle t

nem hajlandó készpénzt adni a programot lebonyolító pedagógusoknak és a kirándulá s

költségeinek minden tételét átutalással kívánja teljesíteni . Ezzel szemben úgy tudom, hogy

más tankerületek kiadják a pedagógusok számára az elnyert pályázati összeget, így a tanáro k

a kirándulás helyszínein ki tudják egyenlíteni a felmerül ő számlákat, majd hazaérkezve el

tudnak számolni .

A fent leírt hódmezővásárhelyi gyakorlat következtében azonban a pályázók számára

vállalhatatlanul nagyra nőnek a bankközi átváltásból fakadó költségek . Másfelől sajnos



mindennapi tapasztalat, hogy a tankerület nem rendezi időben a keletkezett számlákat . Ezért

tudunk olyan esetről, amikor egy iskolai csoportot azért nem akartak elengedni szállásukról ,

mert számlájuk nem volt kiegyenlítve és sajnos olyan eset is előfordult, hogy az egyik csoport

múzeumlátogatása azért hiúsult meg, mert belépőjük árát a tankerület el őzetesen nem

egyenlítette ki . Tudunk olyan kirándulásra készülő osztályról a hódmez ővásárhelyi

tankerületb ől, akiknek máig nem írták alá az illetékesek a buszos utaztatásra vonatkoz ó

szerződést. Így kétséges, hogy el tudnak-e indulni a húsvét körüli hosszú hétvégére időzített

külhoni osztálykirándulásukra.

A fenti okok miatt információim szerint immár rendkívül rossz a tankerüle t

megítélése Erdélyben, a pedagógusok pályázási kedve pedig érthető módon egyre csökken .

Ebben nagy szerepet játszik az is, hogy a tankerület elképesztően kukacoskodó a pályázatok

tekintetében, akár egy-egy betű elütése is súlyos következményekkel járhat a pályázók

szempontjából . A Jobbik részéről számos alkalommal szólaltam fel a Határtalanul! progra m

adminisztrációj ának egyszerűsítése, a kirándulások nagyobb volumenű költségvetés i

támogatása, illetve az elszámolható tételek körének növelése, így például a belépők térítése

érdekében .

Utóbbi két ügyben sikert értünk el, hisz a Kormány javaslatomra és az érintett

iskolák kérésére úgy módosította a pályázható tevékenységek körét, hogy bár utasbiztosításra

még mindig nem, de belépőkre és étkezésre idéntől már lehet pályázni, ez által pedig minde n

család számára valóban teljesen ingyenessé válhatnak ezen osztálykirándulások . Korábban ez

a kormányzati kommunikáció ellenére még nem volt így. Idén ráadásul jelentősen emelkedett

a kirándulásokra fordítható költségvetési támogatás összege és már a kiírás vagy a bírála t

tekintetében sem fordultak elő csúszások, ami a korábbi évek tapasztalatait tekintv e

mindenképp üdvözlendő .

Így a hódmezővásárhelyi tankerületben ezen ügy iránt elkötelezett pedagógusok,

szülők és diákok nevében is remélem, hogy mihamarabb megoldást lehet találni erre a

bosszantó, a józan ésszel ellenkező ügyre is .

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

Meddig akadályozhatja a gyakorlatban betarthatatlan, bürokratikus követelménye k

támasztásával a hódmezővásárhelyi tankerűlet vezetője a Határtalanul !

osztálykirándulások zavartalan lebonyolítását?



Létezik-e arra valamiféle központi iránymutatás, hogy a Határtalanul!

osztálykirándulások felmerülő költségeit az egyes tankerületek csak átutalással

egyenlíthetik ki még akkor is, ha ez által a bankközi átváltással jelentős összeg vész

kárba ?

- Ha igen, tervezik-e ezen rossz rendelkezést jelű/vizsgálni?

Lehet-e pályázni jelenleg az utasbiztosítás összegének térítésére? Ha nem, miér t

nem, es tervezik-e a jövőben ezt a költségelemet is beépíteni a pályázatba ?

Budapest, 2017. április 10.

S aavay István

Országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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